
Zápisnica z II. zasadnutia OZ, 
konaného dňa 18. 4. 2009 

 
 

Starosta obce otvoril zasadnutie OZ a konštatoval, že OZ je uznášaniaschopné na 
základe účasti nadpolovičnej väčšiny poslancov, p. Mencelová ospravedlnená. 
 
Starosta:         Ján Ulej 
Prítomní:        viď prezenčná listina 
Zapisovateľ :    Radoslava Grígerová 
Overovatelia:   Vladislav Brisuda 
        Ján Gríger 
 
PROGRAM: 

A. Voľba overovateľov zápisnice  
B. Kontrola uznesenia 

- na zasadnutie bol prizvaný p. Longauer ohľadom neohlásenej 
stavebnej úpravy a skládky poškodeného eternitu v záhrade, vysvetlil 
svoje zámery so stavbou, berie na vedomie skládku na eternitu 
a prisľúbil odstránenie 

- na zasadnutie bol prizvaný p.  Bielik ohľadom neohlásenej stavebnej 
úpravy 

- p. Brisuda zistil, že odhŕňanie cesty má SCS v pláne prác len po   
obchod, bude potrebné zaslať požiadavku /do júna/ na Krajskú správu 
ciest, aby cesta bola odhŕňaná až po koniec štátnej cesty v obci 

- p. Gríger zistil, že VKK po jarnom upratovaní vyvezú Technické 
služby na skládku v Kláštore 

 
C. Informácie: 

-  na zasadnutie bol prizvaný p. Junas, ktorý má záujem skultúrniť 
priestranstvo pred svojím domom pri ceste, vysvetlil svoj zámer, žiada 
o prenájom, prípadne odkúpenie 

- dostali sme oznámenie o stanovištiach včiel 
- kolaudácia ČOV vo fare nebola schválená 
- ing. Žiaková žiadala o stanovisko k MZZO vo fare, lebo v pôvodnom 

projekte neboli komíny 
- prebehla kolaudácia transformátora pri Hubkov 
- bolo doručené uznesenie z okr. súdu v MT o tom, že obec Socovce je 

opatrovníkom povinného Miroslava Hofericu, ktorý mal naposledy 
TP v našej obci 

- bola nám doručená žiadosť od p. Uličného o prehodnotenie poplatku 
za KO v obci 

- Ing. M. Gajdoš doručil žiadosť o poskytnutie financií z rozpočtu OcÚ 
na nákup materiálu na vybudovanie oporného múru, pri obecnej ceste,  
ktorá sa rozpadla  a to v sume 1500,- € 



z tohto dôvodu boli zakúpené dopravné značky Zákaz vjazdu z oboch 
strán cesty 

- DHZ Socovce žiada o poskytnutie financií z obecného rozpočtu na 
nákup novej športovej striekačky v sume cca 7000,- € 

- firma VaV rossi žiada o informácie o našej obci na uverejnenie do 
kalendára na rok 2010 

- návrh na zakúpenie dopravného zrkadla do zákruty pri Štancľov 
- p. Krupec doručil žiadosť o užívanie verejného priestranstva na 

parkovanie áut pred domom č. p. 49 
- máme hotovú žiadosť na obnovu budovy Ocú, odovzdáme ju 

v poľnohospodárskej platobnej agentúre v Žiline 
 

D. Rôzne 
- p. Krupcová sa informuje o možnosti prenájmu sály a kuchynky 

a požičanie auta na prevoz aparatúry na pripravovaný majáles 2. 5. pre 
občanov  

- p. Krupcová informovala o pripravovanej brigáde v detskom ihrisku 
- kontrolórka p. Gajdošová podala II. správu o kontrolnej činnosti – viď 

príloha 
- p. Bielik informoval o stave evanj. cintorína, žiada o opravu oplotenia 

 
E. Diskusia  
F. Návrh na uznesenie 
G. Záver 

 
 

V Socovciach  18. 4. 2009 
 
Overovatelia zápisnice: 
 
Vladislav Brisuda 

Ján Gríger 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 

P R E Z E N Č N Á   L I S T I N A 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva, 

konaného dňa  18. 4. 2009 
 

 

Prítomní:  Vendelín Fedor, Ján Gríger,  Dušan Ulej, Vladislav Brisuda 

       

Hostia:  Ján Mažári st., Ján Mažári ml., Peter Mažári, Iveta Krupcová, Anna 

Gajdošová, Peter Gulas, Radoslava Grígerová, Mária Krasničanová, Cyril 

Povrazník, Michal Longauer, Marián Junas, Milan Bielik  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


